
KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 

___________________________________________________________________________ 
 

 
   

 

Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s.,  

konané dne 21.5.2023 od 16.00, Horní Počernice 

 
 

Přítomni: Ing. Radomír Svoboda, Bc. Markéta Chodilová, Monika Hnátek Illová,             

Ing. Jaroslav Horský, Ing. Jiří Cikryt, Kateřina Klocová, ing. Pavel Sládek  

Jako hosté MVDr. Jan Kučera předseda Kontrolní komise, Jiří Potyš předseda 

Kárné komise 

 

Omluveni: Michal Urban, MVDr. Ing. Veronika Chrpová Ph.D.    

 

 

Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR a přivítal všechny přítomné a navrhl program jednání. 

 

Program: 

1. Revize usnesení z minulé schůze a zpráva předsedy 

2. Rozhodnutí učiněná mimo zasedání výboru 

3. Zprávy jednotlivých členů výboru:  

o Hlavní poradkyně chovu 

o Výcvikářka  

o IT referent 

o Tisková referentka 

o Jednatel  

o Ekonom  

o Zpráva předsedy Kontrolní komise 

o Zpráva předsedy Kárné komise 

4. Diskuse 

 

1. Revize usnesení z minulé schůze a zpráva předsedy 

Předseda KCHJ, pan R. Svoboda provedl kontrolu plnění usnesení z poslední schůze výboru. 

Všechny úkoly uložené usnesením byly splněny, pouze: 

- Trvá úkol místopředsedkyně kontaktovat WUT a domluvit konání či nekonání vč. 

termínu 

- Trvá úkol č. 5 z usnesení poslední schůze výboru - P. Sládek – připravit pro 

zveřejnění na webu a v databázi členy oceněné na dílčích schůzích klubu 

 

 

2. Rozhodnutí učiněná mezi zasedáními výboru 

V souladu se stanovami učinil výboru klubu mezi zasedáními výboru následující rozhodnutí: 

- Schválení zálohy Kč 20 000 na SfkSp a KZN pro M. Hnátek-Illovou  

- Schválení zálohy Kč 30 000 na KV Konopiště 2023 a Kč 20 000 na Den s jezevčíkem 

pro P. Sládka 

- Schválen nákup toneru pro Lucku Horsákovou na tisk výstav 

- Schválena nominace rozhodčích na akce 2024–jaro 

- Schválena záloha Kč 30 000 na SBS pro M. Hnátek-Illovou 

- Schválena záloha Kč 25 000 na Pohár středočeské pobočky pro M. Hnátek-Illovou 
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3.  

Hlavní poradkyně chovu:   

1. Proběhla chovatelská rada, zápis je zveřejněn na www klubu 

2. Na KV na Konopiště je přihlášeno cca 320 psů 

3. M. Chodilová vznesla požadavek na IT referenta, aby na webu klubu informace 

z aktualit zůstávaly na webu k pozdějšímu dohledání. Bylo dohodnuto, že J. Horský 

připraví odkaz „ARCHIV“ a garanti jednotlivých oblastí budou určovat, co v archivu 

zůstane. Podsložka „ARCHIV“ vznikne samostatně v sekci „CHOV“ a samostatně 

v sekci „VÝCVIK“. J. Horský tento nástroj vytvoří, následně budou hlavní poradkyně 

chovu, resp. výcvikářka řešit a dohlížet na naplnění těchto odkazů. 

4. M. Chodilová vznesla dotaz týkající se uznávání zkoušek z výkonů psů pro zařazení 

do chovu, které pořádá Asociace profesionálních myslivců. Výbor dospěl k závěru, že 

tyto zkoušky jsou plnohodnotné a lze je pro zařazení do chovu uznávat, podmínkou 

ovšem je, že asociace potvrdí KCHJ, že zkoušky pořádá plně dle zkušebních řádů 

ČMMJ. Ověření této skutečnosti je v gesci M. Chodilové. 

5. M. Chodilová navrhla koupit nové čtečky čipů. Tento požadavek výbor schválil a 

uložil J. Horskému poptat a zakoupit vhodné typy čteček.  

6. M. Chodilová upozornila na nutnost koupit před KV nové stany v Decathlonu – 2ks. 

Nákup zajistí a stany na Konopiště doručí P. Sládek. 

7. M. Chodilová navrhuje koupit na výstavy laminovačku A4. Výbor požadavek schválil, 

nákup zajistí J. Horský. 

 

Výcvikářka:  

1. Výbor schvaluje a M. Hnátek-Illová zajistí výrobu 100ks klubových odznaků 

2. M. Hnátek-Illová informovala, že na SBS je prozatím přihlášeno jen 6 psů.  

3. Na Pohár středočeské pobočky je přihlášeno aktuálně 16 psů. 

4. Příprava Memoriálu R. Kristla je v běhu 

5. Nově lze přihlášky na klubové výcvikové akce zasílat na speciálně vytvořenou adresu 

prihlasky.kchj@seznam.cz. J. Horský umístí do aktualit na web upozornění. 

 

IT: 

Žádný aktuální příspěvek  

 

Tisková referentka: 

1. Ve zpravodaji byla omylem otištěna loňská zpráva poradce chovu pro drsnosrsté 

miniatury.  

2. S přípravou tiskovin obecně je velké množství práce, výbor bude řešit její případné 

rozdělení mezi více zpracovatelů. V úvahu přichází i využití služeb externího grafika. 

3. K. Klocová otevřela diskusi ohledně nové koncepce tiskovin KCHJ. Výbor bude v této 

diskusi pokračovat tak, aby na konferenci, která se bude konat příští rok předložil nové 

návrhy v této oblasti. 

4. K. Klocová nechala poslat M. Urbanovi navíc vytištěné zpravodaje 2023. Výbor ukládá 

matrikáři, aby tyto zpravodaje rozesílal novým členům klubu.  

5. Výbor projednal a schválil vydání druhého dílu zpravodaje 2023. Ten bude obsahovat 

správnou zprávu L. Malíkové týkající se drsnosrstých miniatur a dále výsledky výstav a 

zkoušek z výkonu za rok 2022. 

6. Výbor pověřil P. Sládka, aby si nechal od více tiskáren předložit nabídky na tisk druhého 

dílu zpravodaje a tisk následně zadal nejlepší nabídce. 

7. Výbor zvažuje nový způsob objednávání tiskovin s využitím funkcí nové databáze členů. 

Výbor ukládá J. Horskému prověřit, zda a jak bude možné databázi pro tuto oblast využít. 

 

 

mailto:prihlasky.kchj@seznam.cz
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Jednatel 

1. Výbor projednal a schválil návrh jednatele, aby členové výboru, kterým výbor schválí 

poskytnutí zálohy na akci, byli povinni do 1 měsíce od konání akce zaslat členům výboru 

ke schválení vyúčtování zálohy a celé akce jako takové.  

2. Výbor ukládá J. Horskému, aby s využitím formy, jak akce vyúčtovává výcvikářka, 

vytvořil vzor vyúčtování akce, který budou následně všichni pro vyúčtování využívat.   

3. Výbor ukládá jednateli, aby učinil nezbytné kroky ve spolupráci s předsedou a IT 

referentem, aby byl jako jednatel řádně zapsán v evidenci KOS 

 

Ekonom 

1. Ekonom informoval výbor, že byl odložen termín pro podání daňového přiznání KCHJ 

z důvodu zdravotní indispozice paní účetní. 

2. Ekonom dále informoval, že paní účetní již funguje a pracuje a daňové přiznání bude 

podáno do 30.6., jak nám bylo FÚ povoleno.  

3. Výbor klubu ukládá P. Sládkovi, aby dohodl spolupráci s novou účetní. Stávající účetní 

nebude již rok 2023 zpracovávat zejména s ohledem na nejistou situaci s jejím 

zdravotním stavem.  

4. Výbor následně ukládá J. Cikrytovi a P. Sládkovi, aby dohodli předání agendy účetní 

nové paní účetní, aby tato mohla začít na účetních výkazech roku 2023 bez prodlení 

pracovat.  

 

Kárná komise:  

1. Běží kárné řízení vedené vůči předsedovi kontrolní komise. 

2. Předseda KCHJ, R. Svoboda, vylosoval odvolací orgán v souladu s kárným řádem, 

který nahradí v této pozici kontrolní komisi. Odvolací orgán byl vylosován z předsedů 

poboček a bude mít toto složení: 

Ing. J. Vlčková 

Mgr. S. Nikliborcová 

M. Hnátek-Illová 

3. Výbor ukládá jednateli, aby vylosované členy odvolacího orgánu o této skutečnosti 

informoval. 

 

Kontrolní komise: 

Žádný aktuální příspěvek. 

 

 

Schůzi výboru ukončil předseda v 18.30. 

Příští schůze výboru se koná dne 25.8. od 18.00 v Jaroměřicích.  
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Usnesení ze schůze výboru ze dne 21.5. 2023 
 

Bere na vědomí: 

1. Souhlasy udělené mezi schůzemi výboru 

2. Zprávy jednotlivých členů výboru 

3. Odklad v podání DP 2022 klubu do 30.6.2023, který byl ekonomem vyjednán 

s příslušným FÚ 

 

Schvaluje: 

1. Výrobu nových klubových odznaků – 100ks. 

2. Změnu externí účetní vyvolanou zdravotními potížemi stávající účetní.  

 

 

Ukládá:  

1. Trvá úkol místopředsedkyně kontaktovat WUT a domluvit konání či nekonání vč. 

termínu 

2. Trvá úkol č. 5 z usnesení poslední schůze výboru - P. Sládek – připravit pro zveřejnění 

na webu a v databázi členy oceněné na dílčích schůzích klubu 

3. Vytvoření podsekce „ARCHIV“ v sekcích Chov/Výcvik na webu klubu. Vytvoření 

nových sekcí zajistí J. Horský, správou těchto nových částí webu jsou pověřeny M. 

Chodilová, resp. M. Hnátek-Illová. 

4. J. Horskému poptat a koupit 3 nové čtečky čipů. 

5. P. Sládkovi koupit 2 stany Decathlonu před KV Konopiště. 

6. J. Horskému poptat a koupit laminovačku A4 pro potřeby klubem pořádaných výstav. 

7. M. Hnátek-Illové zajistit výrobu 100ks klubových odznaků. 

8. K. Klocové připravit v odpovídajícím termínu druhý díl zpravodaje, který bude 

obsahovat dohodnuté informace. 

9. Výbor se zavazuje zpracovat do konference v roce 2024 novou koncepci tiskovin a tuto 

předložit konferenci k projednání a schválení. 

10. P. Sládkovi zadávat do tisku klubové tiskoviny a to na základě poptávkového řízení 

mezi více tiskárnami nejlepší nabídce tak, aby byly náklady na tiskoviny vynakládány 

co nejhospodárněji. 

11. J. Horskému prověřit možnosti nového způsobu objednávání klubových tiskovin členy 

s využitím nové databáze členů. 

12. J. Cikrytovi a P. Sládkovi zajistit předání účetní agendy na novou externí účetní klubu.  

 

 

 

 

 

Rumberk 14.6.2023 

Zapsal: ing. Pavel Sládek  


